
Zápis ze zasedání OSADNÍHO VÝBORU PETROVICE

13.6.2024 od 19:30 v budově OV Petrovice

Účast: Ladislav Peterka, JUDr. jaroslav Krejčí, Bc. jana Jančurová, Zdenek
Folejtar

Omluveni:lng. Monika Majerová, Ing. Marcela Sibhková, Václav Kameník

1. Předseda uvítal přítomné zástupce OV, seznámil je s programem. A poděkoval členům
za práci na organizovaných akcích a pracích v rámci obce.

2. Dalším bodem bylo čerpání z fondů OV na akce: Kácení máje a Dětský den.
Tyto akce OV podpořilo částkou 4263,- (kácení máje) a 4000,- (dětský den).
Dále bylo čerpáno 495 ,- na beton (zabudování nové veřejné vývěsky)

3. Předseda OV seznámil členy s fungováním obce.
- O předáni staveniště (cesta Petrovice) a proběhlých pracích.
- Umístěni nové vývěsky do spodní části Petrovic. (vyrobil OV Petrovice)
- Schůzka ohledně odprodeje pozemků p.Kalendové. (viz. usneseni v příloze)
- Schůzka s p.místostarostou M.Hendrichem. (projednány požadavky a žádost o
vylepšeni komunikace město/obec)
- Podání žádosti na umÍstění značky (zákaz vjezdu do 3,5t) v ,,chalupách"' a žádosti o
prořezání stromů u p. M.Drahozala.
- Soupis požadavků na TSH :Sečeni, výsprávka cesty,úprava terénu u kapličky, vyčištěni
kanal.vpustí, prořezávka stromů.
- Přenechán° stavby váhy od ZD Vysoč'na Želiv lměstu Humpolec. Což bylo schváleno
vedením města. Dále by dle infa měl do konce roku proběhnout odkup/výměna pozemků
pod váhou a u kapličky sv. Antonina.

4. OV navrhuje zakoupení kvalitního průmyslového vysavače do budovy OV - Předseda
prověří do příští schůze možnosti.

5. Člen OV Z.Folejtar připomněl zprůchodnění kanal. propustku v kopci. Žádost byla
odeslána na KSUSV. Předseda prověří možnou realizaci.

Zapsal : Ladislav Peterka

Ověřil: Bc. Jana jančurová


